



# Nancy Sadek

613.566.5986

[nsadek@mccagueborlack.com](mailto:nsadek@mccagueborlack.com)

*Partner*

*Bar Admission: 2013*

## Practice Areas

Accident Benefits  
Commercial & Business Litigation  
Employment Law  
Insurance Coverage  
Product Liability  
Professional Liability  
Subrogation  
Transportation

## Professional & Business

### Affiliations

Ontario Bar Association - YOC 2018  
Barreau du Quebec - YOC 2013  
Montreal Young Bar Association  
Canadian Bar Association  
PLUS Underwriting

Nancy joins MB as a partner and brings along her unique experience as a specialized insurance lawyer from Quebec and Ontario. As a passionate litigator, Nancy has appeared before both provincial and federal courts. Her practice includes Accident Benefits, Commercial Litigation, General Liability, Professional liability, Manufacturer's and Products liability, Insurance Defence and Subrogation as well as complex insurance coverage matters.

During her practice, she has worked with international sophisticated clients and has opined on complex coverage issues involving multimillion-dollar cases and class actions. Nancy has also obtained experience analyzing financial lines insurance claims, such as Cyber security risks and Directors' and Officers' liability, all of which appear to have significantly increased with the arrival of the pandemic.

Driven by her desire to build and maintain excellent relationships with her clients, Nancy works relentlessly to provide them with practical solutions, and sound legal advice to resolve their legal disputes and meet their business objectives, regardless of the complexity of the file.

During her law studies, Nancy worked with both the Minister of Justice and the Minister of Immigration of Quebec.

Nancy is licensed to practice law in both Quebec and Ontario, and she is bilingual.

## Education

- B.A., Political Science, graduated with distinction (Honors), Concordia University – 2007
- LL.B (French Program) & J.D. (English Program) University of Montreal - 2012

## Publications & Speeches

DRI Insurance Policy Rescission Compendium: Quebec, Canada 2016

LARP AON advisory: Importance of obtaining cyber insurance, June 2021.



Suite 700  
99 Bank Street  
Ottawa, Ontario  
K1P 1H4

T: 613.569.2855  
F: 613.569.3882  
[McCagueBorlack.com](http://McCagueBorlack.com)

**McCague  
Borlack** LLP  
Barristers & Solicitors

A member of the Canadian Litigation Counsel. Through CLC's association with The Harmonie Group, our clients have access to legal excellence throughout North America, the UK, and Europe.



# Nancy Sadek

613.566.5986

[nsadek@mccagueborlack.com](mailto:nsadek@mccagueborlack.com)

Me Nancy Sadek se joint à MB en tant qu'Associée et elle amène une expérience unique à titre d'avocate spécialisée en droit des assurances au Québec et en Ontario. Passionnée par le litige et la pratique du droit, Nancy a comparu devant les tribunaux provinciaux et fédéraux. Sa pratique comprend les réclamations accidents d'automobiles en Ontario, le litige commercial, la responsabilité civile, la responsabilité professionnelle, la responsabilité des fabricants et produits, la défense et subrogation ainsi que les questions complexes de couverture d'assurances.

Dans le cadre de sa pratique, elle a également eu l'occasion de travailler avec des clients internationaux sophistiqués et elle s'est prononcée sur des questions complexes de couverture d'assurances concernant des dossiers d'envergure ayant une valeur d'au plus des millions de dollars ainsi que pour des recours collectifs. Elle possède également de l'expérience dans l'analyse des dossiers de réclamations d'assurances pour les lignes financières, tels que les cyberrisques et la responsabilité des administrateurs et des dirigeants, ce qui semble avoir augmenté de manière significative avec l'arrivée de la pandémie.

Motivée par son désir d'établir et de maintenir d'excellentes relations avec ses clients, Nancy travaille sans relâche pour leur fournir des solutions pratiques ainsi que des conseils juridiques judicieux afin de résoudre leurs différends juridiques et d'atteindre leurs objectifs commerciaux, quelle que soit la complexité du dossier.

Pendant ses études de droit, Nancy a travaillé auprès du ministre de la Justice et du ministre de l'Immigration du Québec.

Me Sadek pratique le droit au Québec et en Ontario et elle est bilingue.

*Partner*

*Bar Admission: 2013*

## Domaines de pratique

Accident Benefits  
Commercial & Business Litigation  
Employment Law  
Insurance Coverage  
Product Liability  
Professional Liability  
Subrogation  
Transportation

## Affiliations professionnelles et commerciales

Ontario Bar Association - YOC 2018  
Barreau du Québec - YOC 2013  
Montreal Young Bar Association  
Canadian Bar Association  
PLUS Underwriting

## Éducation

- B.A., Political Science, graduated with distinction (Honors), Concordia University – 2007
- LL.B (French Program) & J.D. (English Program) University of Montreal – 2012

## Publications

DRI Insurance Policy Rescission Compendium: Quebec, Canada 2016

LARP AON advisory: Importance of obtaining cyber insurance, June 2021.



Suite 700  
99 Bank Street  
Ottawa, Ontario  
K1P 1H4

T: 613.569.2855  
F: 613.569.3882  
[McCagueBorlack.com](http://McCagueBorlack.com)

**McCague  
Borlack** LLP  
Barristers & Solicitors

A member of the Canadian Litigation Counsel. Through CLC's association with The Harmonie Group, our clients have access to legal excellence throughout North America, the UK, and Europe.